
Zápisnica 22/2021 
zo zasadnutia Kolégia dekana Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 14. decembra 2021 o 14:00 hod. 
 
 
Zasadnutie sa uskutočnilo dištančne formou videokonferencie. 
 
Prítomní členovia Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave: 
prof. Ing. Ivan Špánik, DrSc.; prof. Ing. Ján Híveš, PhD.; prof. Ing. Albert Breier, DrSc.; prof. Ing. Michal 
Rosenberg, PhD.; prof. Ing. Peter Rapta, DrSc.; prof. Ing. Ľudovít Jelemenský, DrSc.; doc. Ing. Michal 
Kvasnica, PhD.; prof. Ing. Viktor Milata, DrSc.; doc. Ing. Lucia Bírošová, PhD. (zast. prof. Ing. Ľubomíra 
Valíka, PhD.); prof. Ing. Ivan Hudec, PhD.; prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan Polakovič, PhD.; 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; prof. Ing. 
Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD.; Ing. Michal Kaliňák, 
PhD.; Mgr. Robin Pělucha, PhD.; Mgr. Ladislava Ivančová, PhD.; Ing. Jozef Dzivák 
Neprítomný: - 
 

PROGRAM: 
1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 

prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU (dekan, prodekani, tajomník) 

2. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2021/2022 (Reháková) 

3. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2021 (Polakovič) 

4. Edičný plán na roky 2021/2022 - plnenie (Polakovič) 

5. Rozličné 

 aktuálne informácie o projekte ACCORD (Lakatoš, Grančay, Gatial) 
 priebežná informácia o stave prípravy novej akreditácie na FCHPT a na STU (Reháková, 

Polakovič) 
 

 
Dekan fakulty otvoril zasadnutie Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave. 
 
Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s COVID-19, mimoriadnou situáciou a priebehom 
prezenčného resp. dištančného vzdelávania na STU 
Dekan fakulty uviedol údaje o situácii s COVID-19, ktoré prodekanka doc. Reháková doplnila o počet 
aktuálne evidovaných prípadov medzi študentmi a tajomník fakulty Dr. Grančay o počet aktuálne 
evidovaných prípadov medzi zamestnancami. Prodekan doc. Lakatoš požiadal zamestnancov, aby 
vstupovali do budovy výlučne hlavným vchodom novej budovy. 
 
Bod 2. Príprava skúškového obdobia ZS akademického roku 2021/2022 
Prodekanka doc. Reháková pripomenula, že nastávajúce skúškové obdobie bude prebiehať výlučne 
dištančnou formou. Požiadala vedúcich pracovníkov, aby zabezpečili rovnomerné vypisovanie 
termínov skúšok počas celého obdobia trvania skúškového obdobia. Venovala sa vypisovaniu termínov 
cez eRozvrh. 
V nastávajúcom semestri sa predpokladá návrat do režimu 1-13, t.j. nebude sa vyčleňovať časť 
semestra na blok laboratórnych cvičení. 



Prof. Milata ponúkol svoju skúsenosť s tým, že študenti sa zvyknú zapisovať viac na termíny ku koncu 
skúškového obdobia. 
Prof. Rosenberg vyslovil svoju obavu o uskutočnenie niektorých laboratórnych cvičení v LS kvôli 
rekonštrukcii starej budovy a s ňou súvisiacim nedostatkom laboratórií. Prodekan prof. Drtil prisľúbil 
ÚBT svoju pomoc. 
 
Bod 3. Kontrola plnenia databázy publikačných výstupov za rok 2021 
Prodekan prof. Polakovič uviedol materiál krátkou informáciou o jeho vysokom význame, napriek 
tomu, že ide o predbežné údaje. Prezentoval aktuálne počty publikačných výstupov v členení podľa 
pracovísk fakulty a podľa kvartilov, ako aj porovnanie s predchádzajúcimi rokmi. 
Prof. Milata sa spýtal na zaevidovanie konkrétnej publikácie. 
 
Bod 4. Edičný plán na roky 2021/2022 
Prodekan prof. Polakovič informoval o tom, ako sa na fakulte plní edičný plán na roky 2021/2022. 
 

Bod 5. Rozličné 

 Prodekan doc. Lakatoš informoval o stave projektu ACCORD – rekonštrukcii starej budovy 
z technického aj finančného hľadiska. Prezentoval aktuálny stav prác, verejného obstarávania 
a súvisiace problémy. Prof. Hudec sa zaujímal o vykurovanie kancelárií na rozhraní časti A a 
časti B starej budovy. Dr. Kaliňák sa spýtal na prístup do CO krytu. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o rekonštrukčných prácach, ktoré sa v roku 2021 vykonali 
v novej budove. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o stave priebehu novej akreditácie na celouniverzitnej 
úrovni. Prodekanka doc. Reháková prezentovala aktualizovaný harmonogram zosúlaďovania na 
STU v Bratislave. Prof. Špánik sa spýtal na opisy študijných programov v anglickom jazyku a 
prelinkovanie na interné predpisy STU v Bratislave, ktoré existujú iba v slovenčine. Prof. 
Jelemenský pridal aktuálne informácie o pracovných skupinách. Prodekan prof. Polakovič zhrnul 
základné ustanovenia navrhovanej novely vysokoškolského zákona, ktoré ovplyvňujú habilitačné 
a inauguračné konania. 

 Prodekan prof. Polakovič prezentoval základné zmeny navrhovaných zákonov súvisiacich 
s vysokým školstvom a výskumom, s akcentom na pozitívne zmeny. 

 Prodekanka doc. Reháková informovala, že na webstránke FCHPT STU v Bratislave bola 
vytvorená záložka obsahujúca informácie a návody k eRozvrhu. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval, že na zasadnutí VR STU v Bratislave bol prof. Bobrík 
schválený ako emeritný profesor. 

 Dekan fakulty prof. Gatial informoval o predbežných východiskách rozpočtu na rok 2022 a 
o aktuálnej verzii navrhovanej novely vysokoškolského zákona. Prof. Hudec a prof. Híveš doplnili 
svoje názory k danej novele. 

 
Dekan fakulty prof. Gatial poďakoval členom Kolégia dekana FCHPT STU v Bratislave za celoročnú prácu 
a zaprial im šťastné sviatky. 
 
Zasadnutie bolo ukončené o 15:58 hod. 
 
 
 



Bratislava, 14. decembra 2021 
 
Zapísal: 
Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 
tajomník FCHPT STU v Bratislave 
 
Overila: 
doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 
prodekanka pre vzdelávanie 
 
Za správnosť: 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 
dekan FCHPT STU v Bratislave 


